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lnterpelacia

W imieniu mieszkancow Wloclawka' zwracam siq z proibq o informacj9 czy istnieje moiliwoici

zainstalowania wiaty przystankowej zlokalizowanej na ul' Ptockiej w pobliiu ul' Granicznej w kierunku

miasta.

Z tego przystanku korzysta wielu mieszkanc6w' w szczegdlnoici os6b' kt6re zamieszkujE

okoliczne zabudowania istarajq siq dotrzei do r62nego rodzaju instytucji zlokalizowanych bli2ej

centrum miasta. Niestety nie ma przy nim iadnei moiliwoici schronienia w czasie niekorzystnycn

warunk6w atmosferycznycn'


